

2019 國立中興大學應用數學系

For 2019/6/20-2019/7/2 Don't email the reservation form twice to avoid duplicate payment

The Splendor Hotel 金典酒店					
Room type	Check in date	Check out date	Rooms	Tariff (per night)	Guests name
10 坪精緻客房 (一大床) Superior Single (1 King Bed) (含 1 早/With 1 Breakfast)				Sun. to Fri. NTD\$ 2,800 Sat. NTD\$ 3,300	
10 坪精緻客房 (一大床) Superior Single (1 King Bed) (含 2 早/With 2 Breakfast)				Sun. to Fri. NT\$3,200 Sat. NTD\$ 3,700	
10 坪精緻客房 (兩小床) Superior Twin (2 Single Beds) (含 2 早/With 2 Breakfasts)				Sun. to Fri. NT\$3,200 Sat. NTD\$ 3,700	
12 坪豪華客房 (一大床) Deluxe Single (1 King Bed) (含 1 早/With 1 Breakfast)				Sun. to Fri. NT\$3,200 Sat. NTD\$ 3,700	
12 坪豪華客房 (一大床) Deluxe Single (1 King Bed) (含 2 早/With 2 Breakfast)				Sun. to Fri. NT\$3,600 Sat. NTD\$ 4,100	
12 坪豪華客房 (兩小床) Deluxe Single (2 Single Beds) (含 2 早/With 2 Breakfasts)				Sun. to Fri. NT\$3,600 Sat. NTD\$ 4,100	

Benefits:

- *Breakfast Time: 06:30~10:00 12F Brasserie. 早餐 06:30-10:00(柏麗廳)
- * Check-in time: 3 p.m. Check-out time: 12 p.m. 入住時間:下午三點~隔日中午十二點
- * Free Parking, 免費停車
- * Free internet in room, 全館免費網路
- * Oriental Fitness Health Club is included. The facilities are sauna, outdoor swimming pool and gym. , 住房期間免費使用東方俱樂部

Reservation Direct Line : +886 4 23288000 Fax : +886 4 23246100

Web Site : www.splendor-taichung.com.tw

E-mail Address : tchsplendor@gmail.com

2019 國立中興大學應用數學系

For 2019/6/20-2019/7/2

Contact 聯絡人:

*First Name 名: _____

*Last Name 姓: _____

*E-mail: _____

*Tel/聯絡手機: _____

Don't email the reservation form twice to avoid duplicate payment

Reservation Guarantee: 請提供卡號以保證訂房

Credit Card Type 卡別: _____ ; Due Date(m/y)到期日: _____ / _____

Credit Card Number 卡號: _____

Authorized Signature 簽名: _____

Cancellation policy(Maximum deposit will be 30% of the total room rate; will increase to 50% of the total room rate during consecutive holidays.):

- (1) Notification 7 to 9 days prior to arrival: 50% of the deposit will be refunded.
- (2) Notification 4 to 6 days prior to arrival: 40% of the deposit will be refunded.
- (3) Notification 2 to 3 days prior to arrival: 30% of the deposit will be refunded.
- (4) Notification 1 day prior to arrival: 20% of the deposit will be refunded.
- (5) No refund will be issued for notification on the day of arrival.

本飯店取消訂房相關規定如下:

旅客解約時,得請求飯店依下列標準返還已繳之訂金(上限房價總額 30%,3 天以上連假得提高至 50%):

- (1) 旅客解約通知於預定住宿日 14 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 100%。
- (2) 旅客解約通知於預定住宿日 10 至 13 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 70%。
- (3) 旅客解約通知於預定住宿日 7 至 9 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 50%。
- (4) 旅客解約通知於預定住宿日 4 至 6 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 40%。
- (5) 旅客解約通知於預定住宿日 2 至 3 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 30%。
- (6) 旅客解約通知於預定住宿日 1 日前到達者,得請求本飯店退還已付訂金 20%。
- (7) 旅客解約通知於預定住宿日當日到達或怠於通知者,本飯店得不退還旅客已付全部訂金。

Reservation Direct Line : +886 4 23288000 Fax : +886 4 23246100

Web Site : www.splendor-taichung.com.tw

E-mail Address : tchsplendor@gmail.com